

EINE GESCHICHTE FÜR ERWACHSENE

Eine Geschichte über erwachsene Kinder

GABRIELA STOIANOVA

Ich bin eine Lehrerin. Als Grundlage in meiner Arbeit habe ich gesucht und bestrebt, das anzuwenden, was es ist die beste aller Pädagogiken, Methoden und Werkzeuge für den Erfolg von Kindern. Als ich in Deutschland arbeitete, habe ich meine dort gesammelten Erfahrungen weiter studiert. Den vollständigsten Ausdruck dessen, was ich gesucht habe, habe ich hier in Bulgarien gefunden und das war es SUGESTOPEDIA.

Es war einmal ein König. Sein Name war George und eine Königin - Evelina. Sie lebten glücklich mit ihrem Kind Suggestopädie. Suggestopädie war von der Liebe ihrer Mutter und ihres Vaters erfüllt und blühte täglich mit ihrer Aufmerksamkeit auf. Als sie älter war, gaben sie sie der Welt und sie lebte ihr eigenes Leben.

Und was ist Suggestopädie? Sie ist eine strahlende von einem guten Kind. Die Liebe ihrer Eltern entzündete sich an ihr. Sie ist auch lieblich mit der Liebe des guten Gottes. Sie war etwas ganz Besonderes. Wieso den? Denn sie hatte zu jedem Menschen eine besondere Beziehung. Mit so viel Aufmerksamkeit, Zärtlichkeit und Weichheit sprach sie mit jedem, scherzte oder sang. Und sie, das Volk, waren eins. Sie fingen sogar an, nur mit Gedanken zu kommunizieren, sie waren sich so nah.

Wenn sie mit jemandem sprach, strahlten ihre Augen voller Vertrauen, Vorfreude und Liebe – „Hier ist noch ein Engel und Gott sei Dank hat er es verstanden!“ – dachte sie und unterstützte jeden, der sich auf den Weg des Menschen-oh-Gotts machte.

Die Musik war ihre Muse, die ihre Geschichte erzählte. Und Mann - oh Gott, er war aufgeregt, oh wie aufgeregt und aufgelöst und aufgeblüht! Er verstand, dass er gut war und er konnte. Ach, wie gut und liebevoll ein Mann sein kann, gütig und sanft. So wie eine Mutter ihr Kind lieben kann. Mit Lachen und Freundlichkeit vermittelte Suggestopädie Tausenden von Wissen an Menschen auf der ganzen Welt, und sie nahmen dankbar an und erwiderten wiederholt ihre Liebe für alle. Die Suggestopädie wurde mit jedem verstreichenden Moment schöner und schöner.

Die Gemälde der großen Meister, die sie präsentierte, verschmolzen zu einem gemeinsamen Bild. Sie ist aufgeregt und inspiriert. Ihre Mutter und ihr Vater, der König und die Königin, freuten sich, dieses aufgewühlte Meer des Glücks zu sehen. Ja, es ist möglich, sagten sie sich.

Es war leicht und ätherisch auf Suggestopädia, sie offenbarte das unentdeckte Gute in jedem und überreichte es ihm als wertvolles Geschenk - "Ja, das kannst du!"

Wie sich diese wunderbare Welt entfaltete - wie die Vögel fröhlich sangen, wie die Sonne heller schien

und die Menschen, sie wurden von der Göttlichen Liebe beflügelt, die aus ihnen entsprang. Und was Suggestopädie tat - sie zeigte ihnen, flüsterte ihnen nur zu, murmelte ihnen leicht zu, dass ja, das sind sie!

Diese Menschen verbanden sich mit anderen und wurden so zu einem neuen Universum – dem Universum der Liebe. Und dort lebten die glücklichen und fröhlichen Menschen, voller Güte und Liebe. Und sie haben verstanden, was es heißt zu leben. Deshalb wurden sie geschaffen und auf die Erde gesandt, um die ihnen vom Vater geschenkte Liebe zu verteilen. Und wie sie sich wärmte und streichelte, eine echte Liebkosung. Sie dankten dem guten Gott jeden Tag und er unterstützte sie freudig, vorwärts und aufwärts zu gehen! Wie leicht sie flogen und teilten, was sie erhielten, das gute Geschenk - die Liebe.

Dies war die Geschichte vom Neuen Himmel und der Neuen Erde. Da ist er! Es gibt sie! Und wissen Sie wo? Ja, das stimmt – in uns selbst! Teilen wir sie einfach. Und es ist einfach und macht Spaß!

Ach, wie erleichtert waren König George und Königin Evelina. Sie haben ihre Mission erfüllt- das helle Königreich der glücklichen Menschen. und ihre strahlende und reine Tochter SUGESTOPEDIA geschaffen!

ПРИКАЗКА ЗА ВЪЗРАСТНИ

Приказка за пораснали деца

ГАБРИЕЛА СТОЯНОВА

Аз съм учител. Като основа в моята работа съм търсила и се стремя да прилагам, това, което е най- добро от всички педагогики, методи и средства за успеха на децата. Когато работих в Германия продължих да изучавам натрупания там опит. Най- пълният израз на онова, което съм търсила намерих тук в България и това е СУГЕСТОПЕДИЯ.

Имало едно време един крал. Той се казвал Георги и една кралица – Евелина. Те заживели щастливо със своето дете Сугестопедия. Сугестопедия била изпълнена с Любовта на майка си и баща си иразцъфвала ежедневно с вниманието им. Когато била вече голяма те я дарили на света и тя заживяла свой собствен живот.

И коя е тя Сугестопедия? Тя е едно светещо от добро дете. От нея искряла Любовта на нейните родители. Прелестна и с Любовта на Добрия Бог. Тя била много специална. Защо ли? Защото имала специално отношение към всеки човек. С толкова внимание, нежност и мекота тя разговаряла с всеки, шегувала се или пеела. А те, хората били едно. Дори започнали само с мисли да общуват.Толкова близки били.

Когато разговаряла с някой нейните очи светели с вяра, очакване и любов – „Ето още един Ангел и Слава Богу той го разбра!“- си мислела тя, подкрепяйки всеки тръгнал по пътя на човек-о- Бога.

Музиката била нейна муза, която разказвала своята приказка. А човек – о Бога се вълнувал, о как се вълнувал и разтварял и разцъфтявал! Разбрал той добър е и може. Ах, колко много може да бъде добър и любящ човек, мил и нежен. Така както майката може да обича своето дете. Със смях и доброта дарявала Сугестопедия хиляди познания на хората по света, а те приемали с благодарност и връщали многократно своята любов към всеки. Сугестопедия растяла и хубавееела с всеки миг.

Картините на великите майстори, които тя представяла се сливали в една обща картина. Тя вълнувала и вдъхновявала. Майка ѝ и баща ѝ – кралят и кралицата се радвали като виждали това развълнувано море от щастие. „ Да, възможно е !“ – си казвали те .

Леко и ефирно било на Сугестопедия, разкривала тя и неразкритото добро у всеки и му го поднасяла като ценен дар – „ Да, ти можеш!“

Как се разгърнал този прекрасен свят – как птиците пеели по- щастливо, как Слънцето светело по- ярко , а хората, те били окрили от Божествената Любов, която извираше от тях. И

какво направила Сугестопедия – тя им показала, само им нашепнала, леко им изтананикала, че да, това са те!

Свързали се тези хора с други и така станали една нова Вселена – Вселената на Любовта. А там живеели щастливите и радостни хора преизпълнени с доброта и любов. И разбрали те какво значи да се живее. И ето затова били те създадени и пратени на Земята, да раздават от дарената им от Отеца Любов. А как топлела и галела тя, същинска милувка. Благодарели те всеки ден на добрия Бог, а Той радостно ги подкрепял да вървят напред и нагоре! С каква лекота летели те и споделяли полученото , благия дар – Любовта.

Това била приказката за Новото Небе и Новата Земя. Има го! Има ги! И са знаете ли къде? Да, точно така- в самите нас ! Само да ги споделим. А това е лесно и приятно!

Ах, как им олекнало на крал Георги и на кралица Евелина. Те изпълнили своята мисия, създали СВЕЛОТО КРАЛСТВО НА ЩАСТЛИВИТЕ ХОРА и своята светла и чиста дъщеря СУГЕСТОПЕДИЯ!